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Írásbeli választ iaénvl ő kérdés

Dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszterhez

„Már megint 20 százalék, de honnan? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány május végén elfogadott egy szakképzési koncepciót . Ezt követően kijelentették,
hogy széleskörű konzultációt kívánnak majd folytatni az érintett szakmai és társadalm i
szervezetekkel . A szakképzési intézményi rendszer átalakításának terve a becsültek szerin t
csaknem 20 százalékos magtakarítást eredményezne . A tervezet a jelenlegi több mint 70 0
szakképző iskolát alig félszáz központi intézménybe, térségi integrált szakképző központokba
vonná össze. Ez az elképzelés radikális forráskivonással járna, kihatással lenne több tízeze r
szakmunkástanuló és szakoktatásban dolgozó pedagógus életére, amely kihatás csekél y
eséllyel lehet pozitív .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Úrtól :

Hogyan kívánják a térségi integrált szakképző központok egységesebb, hatékonyabb ,
átláthatóbb működtetését megvalósítani?
Hogyan valósítható meg ez a tervezet még több pedagógus elbocsátása nélkül ?
Milyen terveik vannak a megszüntetett szakképző iskolák épületeivel, tanműhelyekkel?

Várom megtisztel ő válaszát !
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